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Interpelacja 

  

Dotyczy: Braku realizacji deklarowanego montażu ławek przy ul. Nad Sudołem 

 

Szanowny Panie Prezydencie! 

Zwracam się z prośbą o wyjaśnienie oraz podjęcie działań związanych z montażem ławek przy ul. Nad 
Sudołem, które – zgodnie z odpowiedzią na moją wcześniejszą interpelację – miały zostać przywrócone 
do 31 sierpnia 2024 r. przez wykonawcę robót budowlanych w ramach inwestycji pn. Budowa linii 
tramwajowej KST, etap III (os. Krowodrza Górka – Górka Narodowa). Dodatkowo Zarząd Zieleni Miejskiej  
w Krakowie zobowiązał się do zamontowania dwóch dodatkowych ławek do końca września 2024 r. 

Mimo upływu wskazanych terminów mieszkańcy zgłaszają, że ławki wciąż nie zostały zamontowane,  
co budzi uzasadnione niezadowolenie. 

W związku z powyższym zwracam się z prośbą o odpowiedź na następujące pytania i wnioski: 

1. Proszę o zweryfikowanie, czy wykonawca robót budowlanych wywiązał się ze zobowiązania 
dotyczącego montażu ławek w wyznaczonym terminie, a jeżeli nie dlaczego tak się stało? 

2. Czy Zarząd Zieleni Miejskiej zamontował zapowiadane dwie ławki w ramach bieżącego 
utrzymania? Jeśli nie, to co jest powodem opóźnienia? 

3. Kiedy mieszkańcy mogą spodziewać się finalizacji prac związanych z przywróceniem 
infrastruktury? 

Z wyrazami szacunku 

Pan  

Aleksander Miszalski 

Prezydent Miasta Krakowa 
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